
Gnrndei erforeningen lfirsebrcrhaven

Referat

af
generalforsamling 5. april 2022

Til stedevar nr. 1-, nr.3,nr.7, nr.9, nr. 11, nr. 13, nr. 17,nr.19, nr.25,nr.27,nr.31, nr.33,

nr.37 ognr.4L.

Fravarende var nr. 5, nr. 15, nr. 21,, nr.23, nr.29, nr.39, nr, 43 og nr. 45.

Dagsorden

1. Valg af dirigent

2. Valg af referent

3. Bestyrelsensberetning

4. Arsregnskab 2O2lttgodkendelse
5. Budget 2022ttl godkendelse

5. Valg til bestyrelse (kasserer, 2 bestyrelsesmedlem og 2 suppleanter)

7. Valg af revisor

8. lndkomne forslag

9. Eventuelt

1. Vals af dirieent

Bestyrelsen foreslog Henrik Tiede (37). Der var ikke andre forslag. Henrik blev valgt som dirigent.

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt med L4 dages varsel og dermed

beslutningsdygtig.

2. Vals af referent

Bestyrelsen foreslog Annette J (19). Der var ikke andre forslag. Annette blev valgt som referent.



3. BesWrelsensberetning

Formand SOren (31) oplyste, at det som f6lge af corona kun var 9 m6neder siden sidste general-

forsamling og fortsatte:

Ad udendArs

Kloakkerne er blevet gennemspulet og renset af professionelt firma, men alligevel er det konsta-

teret, at der fortsat er byggeaffald mv. i nogle kloakker, der medf6rer, at regnvandet ikke l6ber vak,
men ophober sig pi vejen foran husene.

Asfalten vil blive gennemgiet i2022 med henblik pl eventuel indhentelse af tilbud p5 reparation.

Gravearbejdet med nedlagning af kabler fra NordlysAtofa er sket udenom vores bebyggelse.

Bestyrelsen mener, at arbejdet er standset, men ikke ferdiggjort. I hvert fald er projektet ikke fardig-
meldt hos kommunen, ligesom vi ikke som lovet er blevet kontaktet for indfOring til vores huse.

Nordlys/Stofa har efter gravearbejde pi grasrabatten foran husene 7,3,47,43 og 45 pdlagt

stabilgrus. Det blev anbefalet, at vi ikke slir grasset, da der nu ligger en masse sten.

Rotterne har igen varet pi spil, heldigvis kun udend6rs. Kiltin er via kommunen tilkaldt.

Bestyrelsen har varet tilfreds med "Snevagten", der stod for snerydning/saltning i den forgangne

sason, og den agter at indhente tilbud fra samme i 6r. Beboerne bemarkede, at saltningen havde veret
voldsom og smidt op ad dorene. Annette taler med firmaet.

Vores forening har overtaget hjertestarteren. Den koster ca. kr. 2.500 drligt plus strom.

lgen blev der gjort opmarksom pi manglende fremmode ved vores felles arbejdsdage. Sidste

arbejdsdag blev aflyst af samme 6rsag. Selv Tordenskjolds soldater kan blive trette. Derfor m6de op og

var med - det galder a//e.

Ad indend6rs

Udlejning af falleshuset er igen begyndt at stige efter en slov periode under corona. Da der har

varet nogle foresp6rgsler om leje en enkelt dag,.har bestyrelsen besluttet, at forsoge dette. Prisen

bliver kr. 1.500 inkl. rengoring. Enkelt-dags-udlejningen bliver ikke offentliggjort udadtil, idet vi naturlig-

vis helst vil have fuld leje.

Der er indkObt et nyt musikanlag, da det gamle var kaput. Der ligger en vejledning ved siden af

anlegget.

4. Arsresnskab202ltilgodkendelse

Annette J (19) gennemgik fi punkter i regnskabet, der var uddelt weekenden forinden general-

forsamlingens afholdelse, herunder blandt andet snerydningsposten, som var over budget, men perio-
' den dekkede 1% seson. Herudover blev det oplyst, at isar vores gasregning var steget som fOlge af

krigen iUkraine.

Regnskabet blev sat til afstemning og herefter godkendt.
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5. Budget 2022til eodkendelse

Lejeindtegten for 2022var budgetteret med et forholdsvis lavt belob, idet udlejningen ikke s6 s6

optimistisk ud. S6ren oplyste, at det dog var blevet bedre her i starten af iret. Posten for falles-

arealerne blev fremhevet, idet budgettet var havet kr. 20.000 over normalen. Dette blev begrundet

med, at bestyrelsen havde indhentet tilbud pd en tv-inspektion og udredning af tilstanden pi hele

kloaksystemet. Det er foreningens ansvar at vedligeholde kloakkerne, og det vil nu blive konstateret,

om der er skader pA rOr mv, og hvilke kloakker der er tilstoppet. Samtidig f6r vi en oversigt over, hvor

kloakkerne er placeret. Det har hidtil ikke varet muligt at finde pracise tegninger.

Der var ingen bemarkninger til budgettet, der herefter blev godkendt.

5. Valg af beswrelse

Kassereren var pi valg

Annette Jdnsson (79) blev foreslSet og genvalgt (2 er)

7 b*tyrels*medlem var pi valg

lda Lillebro (27) onskede efter mange 6r ikke at forsatte pA posten. Marianne Mathiesen (17)

meldte sig og blev valet (2 5r)

7 bestyrelsesmedlem ma ngler

Foreningen har kOrt en periode med kun 1 bestyrelsesmedlem, da den anden post ikke har kunnet

besattes. Annette bemarkede, at vores bank gerne ser, at vi overholder vedtagterne. Knud Grosse

(13) blev foresliet og valgt (forel0big for 7 dr, da denne bestyrelsespost er pd volg i ulige dr. Volgperi-

oden dekker normolt 2 dr.)

2 suppleanter var pl valg

lda accepterede at fortsatte som suppleant - lda blev valgl.

En post er 6ben

7. Vale af revisor

Bestyrelsen foreslog registreret revisor Sdren Funder fra Funder & Henriksen, som blev genvalgt.

8. lndkomne forslae

Bestyrelsen havde et forslag om, at vifirforetaget en tv-inspektion og udredning af vores kloakker

med henblik pi konstatering af, hvilke der er tilstoppet, er nogen beskadiget, og hvor de pracis er

placeret. lkke alle kloakker kan tage de stadigt flere og kraftigere regnskyl, der kommer, jf. ogsi punkt

5.
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9. Eventuelt

Formanden takkede lda for hendes store engagement i bestyrelsen.

Der var ikke andet under eventuelt

Formanden sluttede herefter af og takkede for god ro og orden.

Mogenstrup, den 10. april2022

Soren Manniche

Formand

Henrik Tiede

Dirigent
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